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PROCES - VERBAL 

Încheiat în şedinţa extraordinară a Consiliului Local al Sectorului 6 
din data de 20.11.2023 

 
 Lucrările şedinţei au început la ora 11:45 și s-au desfășurat online, în sistem de 
videoconferință, prin aplicația WEBEX. Accesul s-a făcut folosind invitația de participare (link) 
transmisă pe adresa de e-mail a fiecărui consilier local. 
 În deschiderea lucrărilor şedinţei s-a făcut apel audio și video și la începutul şedinţei au 
fost prezenți 23 de consilieri locali din 27 de consilieri locali în funcţie. Pe parcurs, s-au conectat 
dl Iacob și dl Pană. Lipsesc dl Bordei și dl Enache. 
 Convocarea membrilor Consiliului Local al Sectorului 6 s-a făcut în scris prin Dispoziția 
Primarului Sectorului 6 nr. 2616 din 17.11.2023, în temeiul dispoziţiilor art. 133 alin. (2) lit. a),   
art. 134 alin. (1) lit. a), alin. (4) și alin. (5), art. 135, art. 155 alin. (1) lit. b) şi lit. e) și ale  art. 196 
alin. (1) lit. b) din Ordonanţa de Urgență a Guvernului nr. 57/2019 privind  Codul administrativ, 
cu modificările și completările ulterioare, invitația la ședință precizând data, ora și locul 
desfășurării acesteia. 

Dispoziția Primarului Sectorului 6 nr. 2616 din 17.11.2023 a fost adusă la cunoştinţa 
publică prin afişare la avizierul Primăriei Sectorului 6 și pe site-ul instituţiei. 
 Menționăm că ședințele Consiliului Local al Sectorului 6 pot fi accesate pe                   
site-ul instituției la adresa www.primarie6.ro, la secțiunea Ședințele consiliului local și pe pagina 
de facebook la adresa facebook.com/PrimariaSectorului6. 
 

Anexă la Dispoziția Primarului Sectorului 6 nr. 2616 din 17.11.2023 
 

 
Nr. 
crt. 

Comisii de 
specialitate ale 
C.L. Sector 6 

 
PROIECT ORDINE DE ZI 

1.  nr. 1 și nr. 5 

Proiect de hotărâre nr. 263/14.11.2023 privind aprobarea 
indicatorilor tehnico-economici și a documentației - Memoriu tehnic 
justificativ pentru execuţia lucrărilor de intervenție structurală la 
obiectivul de investiții Școala gimnazială nr. 117 și Grădinița nr. 170 
din Sectorul 6 al Municipiului București 

2.  nr. 1 și nr. 5 

Proiect de hotărâre nr. 270/17.11.2023 pentru modificarea      
și completarea Hotărârii Consiliului Local al Sectorului 6      
nr. 220/09.10.2023 privind aprobarea documentației - Memoriu tehnic 
justificativ și a indicatorilor tehnico-economici pentru execuţia 
lucrărilor de intervenție structurală și lucrări de finisaje și instalații 
interioare, care condiționează și care sunt condiționate de realizarea 
lucrărilor de modernizare, reabilitare termică și de intervenție 
structurală pentru Grădinița nr. 274 din Sectorul 6 al municipiului 
București 
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3.  

nr. 1 și nr. 5 Proiect de hotărâre nr. 271/17.11.2023 pentru modificarea      
și completarea Hotărârii Consiliului Local al Sectorului 6      
nr. 94/18.05.2023 privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici 
și a documentației - Memoriu tehnic justificativ pentru execuția 
lucrărilor de intervenție structurală la obiectivul de investiții Grădinița 
nr. 230 din Sectorul 6 al Municipiului București  

4.  

nr. 1 și nr. 5 Proiect de hotărâre nr. 272/17.11.2023 pentru modificarea      
și completarea Hotărârii Consiliului Local al Sectorului 6      
nr. 174/28.08.2023 privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici 
şi a documentației - Memoriu general pentru obiectivul de investiție 
Lucrări de modernizare – reparații interioare Grădinița nr. 230 

5.  

nr. 1 și nr. 5 Proiect de hotărâre nr. 273/17.11.2023 pentru modificarea      
și completarea Hotărârii Consiliului Local al Sectorului 6      
nr. 144/29.06.2023 privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici 
și a documentației - Memoriu tehnic justificativ pentru obiectivul de 
investiții „Lucrări de intervenție structurală la Grădinița nr. 208” 

6.  

nr. 1 și nr. 5 Proiect de hotărâre nr. 274/17.11.2023 pentru modificarea      
și completarea Hotărârii Consiliului Local al Sectorului 6      
nr. 173/28.08.2023 privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici 
și a documentației - Memoriu general pentru obiectivul de investiție 
Lucrări de modernizare – reparații interioare Grădinița nr. 208 

7.  

nr. 1 și nr. 5 Proiect de hotărâre nr. 275/17.11.2023 pentru modificarea      
și completarea Hotărârii Consiliului Local al Sectorului 6      
nr. 179/28.08.2023 privind aprobarea contractării unei/unor finanțări 
rambursabile interne în valoare de până la 150.000.000 lei 

8.  nr. 1 și nr. 5 
Proiect de hotărâre nr. 276/17.11.2023 privind aprobarea rectificării 
Bugetului consolidat de venituri şi cheltuieli al subdiviziunii      
administrativ-teritoriale sector 6 Bucureşti pe anul 2023 

 

Dl Demirel Spiridon, secretar general: Bună ziua, doamnelor și domnilor consilieri!                   
Vom începe prezența şedinţei noastre de astăzi. Sunt prezenţi 23 de consilieri locali din 27 de 
consilieri locali în funcţie. Lipsesc dl Bordei, dl Enache, dl Iacob și dl Pană.  

Domnul președinte, aveți cuvântul! 
Dl Marius Ionel Ungureanu, preşedinte de şedinţă: Vă mulțumesc, domnule secretar 

general!  
Bună ziua, doamnelor și domnilor consilieri! Şedința de astăzi a fost convocată prin 

dispoziția domnului primar numărul 2616 din 17.11.2023. Avem la dosar rapoartele de informare 
depuse de către responsabilul pentru relația cu societatea civilă prin care ne informează că față de 
proiectele propuse pe ordinea de zi și pe site-ul instituției Primăriei Sectorului 6, de la societatea 
civilă, nu au fost primite propuneri, sugestii sau recomandări pentru amendarea acestor proiecte.  

Dl Eduard Paul Simion, consilier local: Domnul președinte, am și eu o întrebare, dacă se 
poate?  

Dl Marius Ionel Ungureanu: Vă rog, dl consilier! 
Dl Eduard Paul Simion: O întrebare atât pentru secretarul general, cât și pentru dvs., ca 

președinte. Ședința aceasta este convocată în sistem online sau este convocată în sistem hibrid?  
Dl Marius Ionel Ungureanu: Este convocată în sistem online.  
Dl Eduard Paul Simion: Bun. Este foarte bine că o parte dintre colegii noștri participă 

fizic la ședință, dar măcar puteți să ne spuneți și nouă, celorlalți colegi, chiar dacă, să zicem,            
ne aflăm, nu știu, poate în opoziție, că putem participa și noi dacă vrem fizic, că poate am fi vrut 
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să venim. Nu este o problemă, repet, este foarte bine că unii colegi sunt acolo. De exemplu,                  
am înțeles că i-ați zis domnului Simion să coboare. Aceasta înseamnă că se află, probabil, la etajul 
unu, nu știu sau la alt etaj. Adică, vrem și noi să știm dacă este în sistem hibrid și o parte dintre 
noi putem veni acolo, cu mare drag, inclusiv dl Florescu văd că este foarte implicat și este acolo în 
ședință, este un lucru bun, de altfel. 

Dl Ştefan Viorel Florescu, consilier local: Băi omule, încetează! Eu nu îmi știu parola de 
la webex și de aceea am venit aici, pentru că nu am cum să intru după el. Ce voiai, să vin să stau 
în sectorul 5 cu tine la birou? Dacă mă chemai la tine la birou, veneam la tine, stăteam lângă tine 
și participam la ședință. 

Dl Eduard Paul Simion: Dl Florescu, repet, este foarte bine. Repet, nu v-am zis nimic. 
Nu vă simțiți… 

Dl Ştefan Viorel Florescu: Mi-a fost mai simplu să traversez strada, dar data viitoare vin 
să stau cu tine la birou la tine.  

Dl Eduard Paul Simion: Eu am zis doar dacă se face într-un sistem hibrid, măcar să știm 
și noi. Repet, este un lucru bun că merg acolo colegii consilieri. Atât am avut de menționat. 

Dl Demirel Spiridon: Ne-am updatat cu toate datele, dar… 
Dl Marius Ionel Ungureanu: Nu există în sistem hibrid. Atunci când ședința este 

convocată online, pentru o mai bună desfășurare a ședinței, salutăm participarea colegilor 
viceprimari și consilieri care sunt aici. Nu știm să existe opreliști pentru a nu veni. Nu știm să 
existe contraindicații 

Dl Eduard Paul Simion: Păi, dacă o convocați online, aceasta nu înseamnă că trebuie să 
intrăm online? 

 Dl Demirel Spiridon: Nici a intra online nu este obligatoriu, doar online să intre lumea. 
Noi, suntem aici, în primărie și de aceea… 

Dl Eduard Paul Simion: Păi, dacă ați zis în convocator că este online? Scrie în 
convocator, ședința se va desfășura online.  

Dl Marius Ionel Ungureanu: Da și aveți posibilitatea să participați online.                   
Vă mulțumesc! 

 Haideți să trecem la vot, vă rog! Supun la vot proiectul ordinii de zi aprobat prin 
dispoziția numărul 2616 din 17.11.2023. Voturi “împotrivă”? Nu sunt. “Abțineri”? Nu sunt. 
Voturi “pentru”?  

Dl Marius Ionel Ungureanu: Cu 23 de voturi “pentru”, proiectul ordinii de zi, a fost 
aprobat.  

Aș vrea să propun aceeași modalitate ca la ședința trecută, în sensul că, dacă nu sunt 
discuții generale, să trecem la votarea proiectelor în ansamblul lor. Este cineva “împotrivă”?                
Se abține cineva? Cu 23 de voturi “pentru”, propunerea a fost aprobată. 

Primul proiect pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre nr. 263/14.11.2023 privind 

aprobarea indicatorilor tehnico-economici și a documentației - Memoriu tehnic justificativ 

pentru execuţia lucrărilor de intervenție structurală la obiectivul de investiții Școala gimnazială 

nr. 117 și Grădinița nr. 170 din Sectorul 6 al Municipiului București.  

Dacă sunt discuții, vă rog? Dacă nu sunt discuții, propun să trecem la vot. 
Se intră în procedură de vot 
Dl Demirel Spiridon: 22 de voturi “pentru”. Dl Dubălaru nu este conectat. 
 Dl Marius Ionel Ungureanu: Vă mulțumesc! Cu 22 de voturi “pentru”, proiectul a fost 

adoptat.  
Proiect de hotărâre nr. 270/17.11.2023 pentru modificarea și completarea                   

Hotărârii Consiliului Local al Sectorului 6 nr. 220/09.10.2023 privind aprobarea                   

documentației - Memoriu tehnic justificativ și a indicatorilor tehnico-economici pentru execuţia 

lucrărilor de intervenție structurală și lucrări de finisaje și instalații interioare, care 

condiționează și care sunt condiționate de realizarea lucrărilor de modernizare, reabilitare 
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termică și de intervenție structurală pentru Grădinița nr. 274 din Sectorul 6 al municipiului 

București.  

Dacă sunt discuții, vă rog? Dacă nu sunt discuții, propun să trecem la vot. 
Se intră în procedură de vot 
Dl Demirel Spiridon: 23 de voturi “pentru”. S-a conectat şi dl Pană. D-na Popescu nu este 

conectată. 
Dl Marius Ionel Ungureanu: Vă mulțumesc! Cu 23 de voturi “pentru”, proiectul a fost 

adoptat.  
Proiect de hotărâre nr. 271/17.11.2023 pentru modificarea și completarea                   

Hotărârii Consiliului Local al Sectorului 6 nr. 94/18.05.2023 privind aprobarea indicatorilor                    

tehnico-economici și a documentației - Memoriu tehnic justificativ pentru execuția lucrărilor de 

intervenție structurală la obiectivul de investiții Grădinița nr. 230 din Sectorul 6 al                    

Municipiului București.  

Discuții dacă sunt? Nu sunt discuții. Vă propun să trecem la vot. 
Se intră în procedură de vot 
Dl Demirel Spiridon: 23 de voturi “pentru”. D-na Popescu nu este conectată. 
Dl Marius Ionel Ungureanu: Vă mulțumesc! Cu 23 de voturi “pentru”, proiectul a fost 

adoptat.  
Proiect de hotărâre nr. 272/17.11.2023 pentru modificarea și completarea                   

Hotărârii Consiliului Local al Sectorului 6 nr. 174/28.08.2023 privind aprobarea indicatorilor 

tehnico-economici şi a documentației - Memoriu general pentru obiectivul de investiție                 

Lucrări de modernizare – reparații interioare Grădinița nr. 230.  
Dacă sunt discuții, vă rog? Dacă nu sunt discuții, propun să trecem la vot. 
Se intră în procedură de vot 
Dl Demirel Spiridon: 22 de voturi “pentru”. D-na Popescu și dl Pascu nu sunt conectați. 
Dl Marius Ionel Ungureanu: Vă mulțumesc! Cu 22 de voturi “pentru”, proiectul a fost 

adoptat.  
Proiect de hotărâre nr. 273/17.11.2023 pentru modificarea și completarea                    

Hotărârii Consiliului Local al Sectorului 6 nr. 144/29.06.2023 privind aprobarea indicatorilor                   

tehnico-economici și a documentației - Memoriu tehnic justificativ pentru obiectivul de investiții 

„Lucrări de intervenție structurală la Grădinița nr. 208”. 

Dacă sunt discuții, vă rog? Dacă nu sunt discuții, propun să trecem la vot. 
Se intră în procedură de vot 
Dl Demirel Spiridon: 23 de voturi “pentru”. D-na Popescu nu este conectată. 
Dl Marius Ionel Ungureanu: Vă mulțumesc! Cu 23 de voturi “pentru”, proiectul a fost 

adoptat.  
Proiect de hotărâre nr. 274/17.11.2023 pentru modificarea și completarea                    

Hotărârii Consiliului Local al Sectorului 6 nr. 173/28.08.2023 privind aprobarea indicatorilor 

tehnico-economici și a documentației - Memoriu general pentru obiectivul de investiție               

Lucrări de modernizare – reparații interioare Grădinița nr. 208 

Dacă sunt discuții, vă rog? Dacă nu sunt discuții, propun să trecem la vot. 
Se intră în procedură de vot 
Dl Demirel Spiridon: 24 de voturi “pentru”. Sunt 3 absenți dl Iacob, dl Enache și                   

dl Bordei. 
Dl Marius Ionel Ungureanu: Vă mulțumesc! Cu 24 de voturi “pentru”, proiectul a fost 

adoptat.  
Proiect de hotărâre nr. 275/17.11.2023 pentru modificarea și completarea                   

Hotărârii Consiliului Local al Sectorului 6 nr. 179/28.08.2023 privind aprobarea contractării 

unei/unor finanțări rambursabile interne în valoare de până la 150.000.000 lei. 

Dacă sunt discuții, vă rog? 
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Dl Alexandru Desculţescu, consilier local: Dl președinte, dacă-mi permiteți!                   
Am rugăminte la aparatul administrativ să explice în ce constă modificarea acelei hotărâri și care a 
fost necesitatea aducerii acestei modificări. Mulțumesc! 

Dl Marius Ionel Ungureanu: Vă mulțumesc! Dacă este cineva din executiv? 
Dl Bogdan Ciocîrlan, director general Direcţia Economică: Bună ziua! După cum bine 

știți, în data de 28 august, a fost un proiect de H.C.L. care a trecut, prin care contractam un 
împrumut de 150 de milioane, numai că pe fondul ordonanței și a ceea ce se întâmplă, nu am prins 
plafon de contractare cât și de tragere. Ceea ce înseamnă că nici nu se va mai putea realiza această 
chestiune și nu am făcut decât să schimbăm obiectivele, respectiv acel credit era destinat 
reabilitării termice pentru blocuri și am schimbat cu obiective finanțate din fonduri europene, 
deoarece acestea sunt exceptate la platfonul de tragere, iar mâine este ultima ședință din acest an, 
cred, nu din lună, pentru că în luna decembrie, CAIL-ul, Comisia de Autorizare Împrumuturi 
Locale din cadrul Ministerului de Finanțe nu ține sesiune de așa ceva, iar acea suplimentare de 
1.000.000.000 la nivel național către primării nu s-a mai întâmplat și acesta este motivul pentru 
care am schimbat obiectivele ca să putem să facem plăți la anul. 

 Dl Alexandru Desculţescu: Mai explicați-mi o dată, vă rog, ce obiectiv s-a schimbat, cu 
ce obiectiv? 

Dl Bogdan Ciocîrlan: Deci, partea de anvelopări de blocuri, cu următoarele, dacă vreți,          
vi le citesc exact de pe…, probabil că ați primit raportul de specialitate și ați văzut și anexa acolo 
cu lista obiectivelor de investiții.  

Dl Alexandru Desculţescu: Deci, împrumutul acela din august aprobat, de 150, era pentru 
anvelopări? 

 Dl Bogdan Ciocîrlan: Da. 
Dl Alexandru Desculţescu: Şi acum modificăm și spunem că acel împrumut din august 

nu mai este pentru anvelopări, ci pentru altceva?  
Dl Bogdan Ciocîrlan: Da. 
Dl Alexandru Desculţescu: Şi consiliul să zică ok? Am avut proiect în august, 30 de 

milioane de euro ne împrumutăm pentru anvelopări de blocuri. A venit o ordonanță la sfârșitul 
lunii trecute care a zis că nu mai putem face niște cheltuieli, de la Guvern, printre care probabil și 
acele blocuri, anvelopările alea? 

Dl Bogdan Ciocîrlan: Nu. Noi nu am reușit să-l contractăm, să ni-l autorizeze ministerul 
din cauză că în urma rectificării mari, care trebuia să aibă loc până la această dată și nu a avut, nu 
s-au suplimentat plafoanele. Neavând plafon, nu aveam cum să contractăm creditul și atunci am 
ales modalitatea prin care avem obiective care sunt finanțate din fonduri europene, iar acestea sunt 
exceptate la acel plafon. Trebuie să merg doar cu o notificare.  

Dl Alexandru Desculţescu: Deci, noi, acum, vrem neapărat să luăm un credit, nu mai 
contează pentru ce?  

Dl Bogdan Ciocîrlan: Nu este același credit de care am vorbit în luna august, doar că l-am 
adaptat situației actuale, nimic altceva.  

Dl Alexandru Desculţescu: Creditul acela a fost aprobat pentru anvelopări de blocuri.  
Dl Bogdan Ciocîrlan: Corect. 
Dl Alexandru Desculţescu: Acum spunem că nu se mai pot anvelopa blocuri, că nu mai 

sunt plafoane. Da, creditul acela care a fost aprobat, hai să-l folosim la altceva. Asta spuneți?  
Dl Bogdan Ciocîrlan: Eu cred că în luna august nu știa nimeni că se va întâmpla 

chestiunea aceasta.  
Dl Alexandru Desculţescu: Ok, spuneți la ce doriți. Deci, s-a schimbat obiectivul.                   

Am înțeles? Da. Care sunt noile obiective, vă rog? 
Dl Bogdan Ciocîrlan: O să le enumăr:   

1. Dotare prin PNRR a unităților școlare;  
2. Construire imobil cu funcțiunea de creșă, Bld. Iuliu Maniu nr. 11B;  
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3. Construire imobil cu funcțiunea de creșă și organizare executare lucrări în Bld. Timișoara                
nr. 89, Sector 6;  

4. Consolidare, modernizare și reabilitare termică a Grădiniței nr. 274;  
5. Modernizare și reabilitare termică a Grădiniței nr. 208;  
6. Modernizare și reabilitare termică a Grupului Școlar Industrial Petru Poni;  
7. Modernizare și reabilitare termică a Grădiniței nr. 230;  
8. Modernizare și reabilitare termică a Școlii Gimnaziale  nr. 309 și a Gradiniței Paradisul 

Piticilor ; 
9. Modernizare și reabilitare termică a Școlii Gimnaziale nr. 117 și a  Gradiniței nr. 170; 
10. Construirea de locuințe nZEB plus pentru tinerii care părăsesc sistemul de protecție din                   

Sectorul 6. 
Acestea sunt. 

Dl Gicu Zainea, consilier local: Toate cu aceeași bani?  
Dl Bogdan Ciocîrlan: Da.  
Dl Alexandru Desculţescu: Printre aceste noi obiective sunt cele votate mai devreme în 

ședința aceasta?  
Dl Bogdan Ciocîrlan: Nu, nu se regăsesc.  
Dl Alexandru Desculţescu: Ultimul obiectiv aţi spus că sunt construcții de locuințe 

nZEB?  
Dl Bogdan Ciocîrlan: Da. Locuințe nZEB pentru tinerii care părăsesc sistemul de 

protecție din Sectorul 6. 
D-na Mihaela Ana Maria Ştefan: Îmi cer scuze, dl director, o parte din proiecte au fost 

votate anterior, este vorba de bugetul actualizat cu cheltuielile neeligibile, iar împrumutul va fi 
folosit sau doriţi să-l folosiţi pentru a acoperi cheltuielile neeligibile? Corect?  

Dl Bogdan Ciocîrlan: Exact, da.  
Dl Marius Ionel Ungureanu: Vă mulțumesc, domnule director! Dacă mai sunt alte 

întrebări? Dacă nu mai sunt alte întrebări, propun să trecem la vot.  
Se intră în procedură de vot 
Dl Demirel Spiridon: 21 de voturi “pentru” şi 3 abţineri (dl Coșcodaru, dl Desculțescu,          

dl Zainea). 
Dl Marius Ionel Ungureanu: Vă mulțumesc! Cu 21 de voturi “pentru” şi 3 abţineri, 

proiectul a fost adoptat.  
Proiect de hotărâre nr. 276/17.11.2023 privind aprobarea rectificării Bugetului 

consolidat de venituri şi cheltuieli al subdiviziunii administrativ-teritoriale sector 6 Bucureşti pe 

anul 2023. 

Dacă sunt discuții? Vă rog, dl consilier Desculțescu! 
Dl Alexandru Desculţescu: Mulțumesc la fel! Întrebarea este ce anume motivează această 

schimbare de rectificare și în ce constă această rectificare? Mulțumesc! 
Dl Marius Ionel Ungureanu: Vă mulțumesc! Vă rog, dl director! 
Dl Bogdan Ciocîrlan: De data aceasta facem o echilibrare pur și simplu și în primul rând 

din cauza ordonanței sunt foarte multe subordonate care n-au putut să-și mai încheie contracte, nu 
au mai făcut achiziții și normal că am diminuat toate sumele care erau pe investiții în primul rând 
cât și pe bunuri, servicii. Deci, nu este nicio suplimentare, sunt doar diminuări de pe toate 
subordonatele, inclusiv de pe primărie.  

Dl Alexandru Desculţescu: De ce trebuie rectificată, de ce trebuie ele diminuate, dacă nu 
se mai pot executa? 

Dl Bogdan Ciocîrlan: În primul rând, sumele sunt blocate, nu pot să mai contractez.  
Doi la mână, nu trebuie să închid cu un excedent și trebuie să văd unde și cum le 

echilibrez. În primul rând, partea de FEN-uri nu a venit atât cât trebuia. Cotele la fel, fluctuează de 
la lună la lună. 
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Dl Alexandru Desculţescu: Nu, nu intrați în detalii. De ce nu puteți închide cu excedent?  
Dl Bogdan Ciocîrlan: Pentru că nu este normal să închidem cu excedent. Trebuie să avem 

o execuție cât mai reală.  
Dl Alexandru Desculţescu: Păi, aceasta înseamnă că, cum se numește, bugetarea inițială a 

fost ireală. Dacă execuția nu poate fi reală, poate vă gândiți data viitoare s-o faceți mai reală pe 
viitor. 

 Dl Bogdan Ciocîrlan: Ea a fost cât se poate de reală. Numai că acum 3 săptămâni, nu 
cred că știa nimeni că o să vină această ordonanță și să zic unei subordonate să aloce bani să 
încheie 3 contracte şi acelea nu s-au mai încheiat.  

Dl Alexandru Desculţescu: Înțeleg că nu știa nimeni că o să dea Guvernul. Da, de ce 
trebuie, de ce trebuie să umblăm la cifre?   

Dl Bogdan Ciocîrlan: Şi doi la mână, nu mai pot să efectuez plăți. Știți bine că este acea 
medie 1/9 a lunilor ianuarie-septembrie și mă restricționează la media…  

Dl Alexandru Desculţescu: Noi, acum, cosmetizăm. Aceasta spun eu, dacă nu spuneți 
dvs. cosmetizăm niște chestii, aceasta facem.  

Dl Bogdan Ciocîrlan: Nu, nu este nicidecum o cosmetizare. Ceea ce facem noi s-a făcut 
în fiecare an și fac toate primăriile.  

Dl Alexandru Desculţescu: Aaa, s-a cosmetizat în fiecare an? Da, da, este adevărat, s-a 
făcut în fiecare an.  

Dl Bogdan Ciocîrlan:  Gândiți-vă că deja suntem aproape la finele lui noiembrie. Deci,  
eu cred că este o chestie normală. 

Dl Paul Eduard Simion, consilier local: Domnul președinte, se poate să intervin, vă rog?  
Dl Marius Ionel Ungureanu: Vă rog, dl Simion! 
Dl Paul Eduard Simion: Am discutat mai devreme și în cadrul ședinței de buget și 

deschid subiectul și aici chiar am rugămintea la dl director economic să ne numere și nouă exact, 
practic, egalizarea care se face la fiecare instituție aflată în subordinea, fie a Consiliului Local, fie 
a aparatului primarului, să ne numere și nouă exact toate direcțiile și câți bani se iau de la fiecare 
direcție în parte ca să se facă această egalizare, ca să zic așa? Suntem clar în ultima lună, practic, 
unde se mai lucrează, cam maxim până pe 15 decembrie, deși vremea începe să fie din ce în ce 
mai rea. Să vedem și noi exact cam cum stau bugetele și cine a executat și cât a executat din 
bugetul inițial pe care l-au propus și l-am votat în luna martie. 

Dl Bogdan Ciocîrlan: Doriți să vă citesc toate diminuările de pe fiecare subordonată, da? 
Dl Paul Eduard Simion: Da, de unde faceți aceste modificări, adică de unde se ia, unde 

se duce ș.a.m.d., de unde faceți egalizările şi să ne spuneți dacă sunt pe investiții sau pe 
funcționare, vă rog. Mulțumesc! 

Dl Bogdan Ciocîrlan: În regulă! Direcția de Taxe și Impozite minus 842.000 de pe 
cheltuieli de investiții, acolo era un branșament de apă din sediul din Giulești, Evidența 
Persoanelor minus 1.510.000, aici sunt cheltuieli cu bunuri și servicii, Poliție locală 2.100.000 
bunuri și servicii, la fel, Compania de salubrizare 13.300.000 bunuri și servicii, cât și cheltuieli de 
investiții. Unități de învățământ minus 1.500.000 sunt bursele, minus 6.600.000 cheltuieli de 
personal, cât și bunuri și servicii, pe administrația școlilor minus 1.749.000 și aici avem pregătire 
profesională, cheltuieli de investiții însemnând demolare Școala nr. 168, Școala Orizont,               
Colegiul Iuliu Maniu, Colegiul Moisil și documentație tehnică aferentă Școlilor nr. 163 și Școala 
Ion Dumitriu. D.G.A.S.P.C-ul se rectifică între capitole, rămân la aceeași valoare, A.D.P.-ul 22 de 
milioane de pe cheltuieli de investiții şi aici intră mai multe obiective, cât și 10 milioane de pe 
cheltuieli cu bunuri și servicii, Administrația Comercială minus 5.700.000 de pe cheltuieli de 
investiții, iar Primăria 118 milioane de pe cheltuieli de investiții. Atât, aceasta este! 

Dl Paul Eduard Simion: Mulțumesc frumos, dl director!  
Dl Bogdan Ciocîrlan: Cu plăcere! 
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Dl Paul Eduard Simion: Deci, noi în momentul de față, așa un grosso modo, pentru că        
nu am apucat să fac calculul, discutăm de o valoare de peste 150 de milioane de lei. 

Dl Bogdan Ciocîrlan: Vă spun eu, mai exact, 151 de milioane. 
Dl Paul Eduard Simion: Am fost cât de cât aproape. Deci, undeva la 151 de milioane de 

lei, care reprezintă un excedent bugetar pentru că, să nu vină nimeni la mine să îmi spună că pe 
data de 20 noiembrie, în condițiile în care avem vremea pe care o avem, mai semnăm contracte 
pentru nu știu, amenajare parcuri, spații verzi, reabilitări blocuri sau construcții de creșe sau 
grădinițe, să fim serioși. Deci, noi, practic, avem un excedent bugetar, pentru că despre aceasta 
este vorba, de aproximativ 151 de milioane de lei.  

Dl Bogdan Ciocîrlan: Eu vă spun că nu este un excedent, este o diminuare atât de pe 
parte de cheltuieli, cât și de pe parte de venituri. Deci, este o echilibrare. 

Dl Paul Eduard Simion: Păi da, dar dvs. ați alocat banii aceștia…, dvs., pe baza 
solicitărilor venite din partea direcțiilor, fie din aparatul primarului, fie descentralizat,                   
în subordinea Consiliului Local, în care dvs. ați alocat acești bani la începutul anului pentru 
diverse, fie parte de funcționare, fie parte de investiție și în momentul de față faceți o egalizare a 
acestui buget, lăsând la o parte ordonanța și că putem achita doar 1/9 din media primelor nouă luni 
de zile.  

Dl Bogdan Ciocîrlan: Eu vă spun că aceasta ne impactează fundamental. 
Dl Paul Eduard Simion: Păi da, ne impactează, într-adevăr, dar aceasta nu înseamnă că 

nu se mai pot face plăți. Noi discutăm acum despre egalizarea bugetului, ca să știm de unde să se 
ia, ca să poată să se facă o egalizare a bugetului și să se transmită din nou, probabil,                   
într-o ulterioară rectificare bugetară, acolo unde se mai pot face plăți pe contracte semnate deja și 
facturi depuse și trebuie decontate, nu? Cam despre aceasta este vorba așa, în linii mari. Eu 
aceasta înțeleg, că se face în momentul de față. 

Dl Bogdan Ciocîrlan: S-au lăsat banii aferenți, ca să se poată face plățile.  
Dl Paul Eduard Simion: Bun, și atunci dvs. ziceți că acești 151 de milioane de lei, 

efectiv, reprezintă un excedent cu care nu avem ce să facem?  
Dl Bogdan Ciocîrlan: Foarte pe scurt. Ei nu au fost angajați, tocmai din cauza ordonanței 

de care v-am spus și din cauza aceasta este normal să îi dau jos. 
Dl Paul Eduard Simion: Dl director, încă o dată vă spun, credeți-mă, nu vorbiți cu cineva 

care nu știu, este medic sau nu știu, am altă profesie, lucrez în administrație, vă spun eu, nici o 
primărie nu mai stă să contracteze pe data de 20 noiembrie, 150 de milioane de lei, serios.              
Adică, de unde să contracte? Nu trebuie să faceți o egalizare pe care, oricum, trebuia să o faceți în 
luna decembrie, ca să puteți să egalizați bugetul? Deci, acești bani reprezintă un excedent.              
Haideți să fim serioși și corecți, acesta este adevărul. Eu aceasta voiam să știu, domnule, noi avem 
un excedent de 150 de milioane de lei, în momentul de față, practic, nu am știut ce să facem cu 
banii aceștia sau nu am fost în stare să-i contractăm prin acorduri cadru ș.a.m.d. și atunci facem o 
egalizare. Despre aceasta este vorba în mare. Dvs. ați mai lăsat bani la fiecare direcție în parte,             
fie din aparat, fie descentralizată, pentru a se face plățile pe facturile care au venit sau care vor 
veni în limita 1/9, am înțeles, dar noi discutăm despre acești 151 de milioane care reprezintă 
excedent și noi facem împrumut de 150 de milioane ca să vedeți, adică corelați și dvs. punctul 
șapte,                           cu punctul opt de pe ordinea de zi. Cam despre aceasta este vorba. 

Dl Bogdan Ciocîrlan: Vă spun un singur lucru, acești bani nu sunt un excedent, ei nici nu 
sunt încasați.  

Dl Paul Eduard Simion: Păi și cum, dvs. ați previzionat de la început bani, așa,               
în virtual? Adică, la început, când ați făcut bugetul, ce ați zis, stați așa, să mărim bugetul, ca să 
poată să scadă rata de împrumut, ca să putem să împrumutăm cât mai mult? Deci, practic, banii 
aceștia, 151 de milioane de lei sunt în virtual de fapt și de drept, nu? OK, nu sunt încasați,                   
dar cotele defalcate vin.  

Dl Bogdan Ciocîrlan: Acum am făcut o reglare, pur și simplu. 
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Dl Paul Eduard Simion: Cotele defalcate, dl director, știți foarte bine că vin opt, nouă ale 
fiecărei luni, or mai veni și luna viitoare. 

Dl Bogdan Ciocîrlan: Da, dar sunt un estimat și ele.  
Dl Paul Eduard Simion: Bun! Deci, să înțeleg că acești 151 de milioane de lei sunt bani 

virtuali, pentru că ați spus mai devreme că nici măcar nu i-am încasat. Deci, cu alte cuvinte, vreți 
să spuneți, păi nici nu o să-i încasăm. De fapt, sunt bani virtuali, nu? Cam aceasta înseamnă.  

Dl Bogdan Ciocîrlan: Eu am spus că am făcut livrare pur și simplu.  
Dl Paul Eduard Simion: Dl director, eu voiam doar să fac o corelare și să discutăm corect 

și onest, să ne audă și colegii noștri, să ne audă și oamenii că noi facem împrumut de                   
150 de milioane de lei, da, 30 de milioane de euro și de fapt avem un excedent de                   
151 de milioane de lei, ca să știm cum stăm. Cam despre aceasta este vorba. Vă mulțumesc 
frumos! 

 Dl Bogdan Ciocîrlan: Deci, nu este un excedent, iar acel împrumut, v-am spus,                   
este contractat, este discutat din luna august, cred, doar că am modificat o anexă, nimic altceva. 

Dl Paul Eduard Simion:  Dl director, eu știu că dvs. m-ați înțeles și înțelegeți foarte bine. 
Eu doar am zis să zic chestia aceasta și să fie toată lumea conștientă de aceste două puncte, 
punctul șapte și punctul numărul opt. Mulțumesc frumos!  

Dl Marius Ionel Ungureanu: Vă mulțumesc frumos, dl consilier! 
Dacă mai sunt alte discuții pe proiect? Dacă nu mai sunt discuții, propun să trecem la vot.  
Se intră în procedură de vot  
Dl Alexandru Desculțescu: Pentru multele semne de întrebare și la fel, schimbări pe 

repede înainte, votul meu este “abținere”. 
Dl Demirel Spiridon: 9 “abțineri” (dl Coșcodaru, dl Desculțescu, dl Iacob, dl Pană,                   

dl Petcu, dl Simion E., dl Stanciu, d-na Surulescu, dl Zainea) şi 15 de voturi “pentru”. S-a conectat 
dl Iacob, iar dl Ciontu nu mai este conectat. 

Dl Marius Ionel Ungureanu: Vă mulțumesc! Cu 15 voturi “pentru” şi 9 “abțineri”,           
proiectul a fost adoptat.  

Vă mulțumesc tuturor pentru prezență. Declar ședința închisă! 
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